

相片收集活動細則

Rules and Conditions of Photo Collection Activity

遞交相片規則

- ◆ 此活動恕不接受經後期處理或修改的相片。所有遞交的相片必須為拍攝者的原創作品，且為指定題材之攝影作品，並須在本園內拍攝。
- ◆ 本園對於相片內容是否合乎要求有最終的決定權。
- ◆ 照片內容如涉及干擾野生生物、破壞植物等行為均不獲接納。
- ◆ 每人每天只限遞交相片乙張，並須由拍攝者親自遞交。
- ◆ 訪客必須親臨本園訪客中心遞交作品方能換領紀念品。
- ◆ 遞交的照片必須為JPEG格式的數碼相片，*raw*或*tiff*格式恕不接受。

活動條款：

- ◆ 請注意電腦防護，本園恕不接受被電腦病毒感染的相片或用作傳輸檔案的媒體。
- ◆ 參加者須明白及同意本園不會為數據傳輸過程中所造成的資料損失或硬體損壞負上任何責任。
- ◆ 參加者須明白並授權香港特別行政區政府複製、使用、展出、編輯、發布、出版或分發閣下提交之相片，作為推廣自然保育的非牟利用途，該授權將為無酬及無條件提供。

Rules of Photo Submission

- ◆ Processed or edited photos will not be accepted. All submitted photos shall be the original work of the photographer, in line with the designated theme and taken in the Hong Kong Wetland Park (HKWP).
- ◆ The decision of HKWP on whether a submitted photo is qualified shall be final.
- ◆ Photo content that involves disturbance to wildlife or destruction of plants will not be accepted.
- ◆ Each participant can only submit **ONE** photo by himself/herself **per day**.
- ◆ To redeem the souvenir, the photographer shall submit his/her photo at the Visitor Centre of HKWP in person.
- ◆ All submitted photos shall be in digital JPEG format. Files in *raw* or *tiff* format will not be accepted.

Conditions:

- ◆ Please protect your digital device, any photos or media cards infected by computer virus or malware will not be accepted.
- ◆ Participants shall understand and agree that HKWP will not be responsible for any losses of data or damages to hardware during the transmission of photo.
- ◆ Participants shall understand and grant the right to the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, without payment, royalty or any other conditions, to reproduce, use, display, modify, broadcast, exhibit, publish or distribute the submitted photo for non-profit making use in promoting nature conservation.